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Mødested 
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Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 4/2020-21 

 

Referent 

MS 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) Anne Peyrath (AP), 

Søren Jark (SJ) Klaus Rømer (KR) Tue Danielsen (TD), Mette Damkjær (MD), Kim Degn (KD), Louise 

Lund Pedersen (LP), Sophie Valeur (SV), Stefan Haldan Vestergaard (SHV), Thorbjørn Agerholm (TA), 

Pernille Dittmann (PD), Vibeke Hansen suppleant (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS) 

Henrik Vittrup Zoega (HZ) Elevrådsrepræsentanter  

 

Afbud fra:  

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

17.30- 

17.40 

Orientering fra: 

 Formanden 

1. Næstformand 

 SFO 

 SCV 

 Almen skolen 

1. Byggeriet 

2. Udeområder – se 

bilag 

3. Hjemmeside 

4. Juleafslutning 

 Elevrådene 

  SHV deltager i 

evalueringsmøde i 

forbindelse med byggeriet.  

 

Elevrådet efterspørger 

forskellige ting bl.a. 

toiletbørster og 

skraldespande i aula. De vil 

blive/er bestilt.  

 

Elevrådet (almen) 

efterspørger mere aktivitet 

og rokering i pauserne. Det 

er der en plan for i 

aulaerne.  
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17.40-

18.00 

Tilbagemelding fra 

visionsudvalget. (JJ og 

PN) 

At bestyrelsen 

er orienteret om 

visionsudvalgets 

arbejde.  

 Bestyrelsen får spørgsmål 

(udarbejdet af 

visionsudvalget) ud, som 

skal drøftes i afdelingerne 

på skolen, så det kan ses 

inden visionsudvalget og 

afdelingerne går videre med 

arbejdet.  

18.00-

18.15 

Principper (TA) At vi drøfter: 

Hvad er næste 

skridt?  

Alle har orienteret 

sig i det der blev 

udsendt 

27.10.2020 

(sammenskrivning 

af principper) 

Udvalget vil gerne afvente 

en godkendt 

forretningsorden.  

18.15 

– 

18.30 

Refleksioner over 

karaktergennemsnittet 

(JA) 

At bestyrelsen 

er med i 

drøftelsen der 

kvalificerer 

vores 

prioriteringer og 

refleksioner  

 Vi er opmærksomme på 

afgangskarakterer, men vil 

forsat have fokus på, at 

indsatser ikke kun er 

møntet på at højne 

karakterer, men også kan 

bruges til f.eks. at motivere.  

Vi vil i visionsudvalget have 

nogle af JA´s pointer med 

omkring forskellen på f.eks. 

drenge/piger m.m. 

18.30- 

19.00 

Forretningsordensudvalget 

(JJ) 

  Der er en bekymring i 

forhold til at få et 

repræsentativt antal 

forældre i bestyrelsen fra 

SCV. Vi skal være 

opmærksomme på dette 

ved valgtilrettelæggelse.  

 

Punkt 1.4. Vi skal igennem 

en proces, hvis der skal 

være mere end to 

medarbejderrepræsentanter 

i skolebestyrelsen. PN 

undersøger hvad den 

proces indebærer.  

 

I forhold til punkt 1.5. Det 

skal overvejes, om 

specialcenteret skal være 
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en af de to repræsentanter. 

Ellers skal det eksempelvis 

skrives ind i forretnings-

ordenen, så det fremgår, 

hvor de er tænkt ind.  

PN undersøger, og 

udvalget finder en 

passende formulering.  

 

Punkt 1.7. Undrer ledelsen, 

da vi gerne vil have 

repræsenteret alle 

afdelinger. 

Kommunalbestyrelsen kan 

beslutte, at enkelte ledere 

ud over skoleleder og 

stedfortræder kan deltage. 

Bestyrelsen vil, ved at JA 

også indskrives, have hele 

skolen repræsenteret. 

Udvalget og Peter drøfter 

dette punkt.  

 

3.3 skal igennem et juridisk 

gennemsyn, da der kan sås 

tvivl, om man kan lave et 

formandskab.  

 

3.4 rollen som 

kommunikationsansvarlig 

skal forsat drøftes i 

udvalget. Der efterspørges 

en tydelig beskrivelse af 

rollen.  

 

4.14 kan præciseres, så det 

fremgår tydeligt, at man 

ikke kan deltage ved fysiske 

møder virtuelt, med mindre 

der er en fornuftig årsag, og 

at man deltager ved hele 

mødet.  

 

Formandens beretning og 

åbent møde for forældre 
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tages forsat op i 

forretningsordensudvalget. 

 

Yderligere kommentarer 

til forretningsorden 

sendes til udvalget og 

skal på som punkt ved 

næste møde.  

19.00-

19.30 

Trafik omkring 

skolen/skolepatrulje (TA) 

  SHV sender observationer, 

fra ca. en times ophold en 

morgen, rundt til 

bestyrelsen. 

 

TA laver et skriv til 

facebookgruppen ”Os der 

bor i Vonsild”, som kan 

skabe fokus på forældrenes 

ansvar.  

Skolebestyrelsen skal 

opretholde en konstruktiv 

og vedholdende dialog med 

politikere og politi. 

 

19.30 

– 

19.45 

IT-plan/princip  i forhold til 

hjemmeundervisning ved 

hjemsendelse (KD) 

  Når elever hjemsendes, er 

vi som skole fremadrettet 

opmærksomme på lange 

testventetider, der gør, at 

enkelte skal have tilsendt 

opgaver eller kan koble sig 

på virtuelt, selv om 

undervisningen er 

genoptaget efter 

nedlukning.  

Alle lærere på mellemtrin 

og udskoling er klar på at 

skulle undervise digitalt. 

19.45 

20.00 

Corona-retningslinjer (PN)   Ingen beslutninger under 

dette punkt. 

Evt. -    
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